
أوتلت 2022

اســتخدم بطاقــة بنــك الجزيــرة الائتمانيــة خــال فــرة مهرجــان اوتلــت الريــاض 2022 وقسّــط 
بســعر الــكاش مــع برنامــج لا تأجــل وهامــش ربــح %0 لفــرة تصــل إلى 12 شــهر.

يسري العرض من 1 أكتوبر 2022 حتى 14 أكتوبر 2022.

تطبّق الشروط والأحكام.

الشروط والأحكام :

•      العرض ساري فقط عند استخدامك بطاقة بنك الجزيرة الائتمانية.

•      العرض ساري عند استخدامك البطاقة بمبلغ 1,500 ريال أو أكثر .

•      العرض ساري لخطط تقسيط حتى 12 شهر )3،6،9،12 شهر( بهامش ربح 0%.

•      العرض ساري من تاريخ 1 أكتوبر 2022 حتى 14 أكتوبر 2022.

OUTLET 2022 

Shop during the Riyadh Outlet Festival 2022 with Bank AlJazira credit card and install 
your transactions into monthly installments with La Tajil program with 0% profit margin 
for a period of up to 12 months.

The offer is valid from 1 October 2022 until 14 October 2022.

Terms and conditions apply.

Terms & Conditions: 

•	 The offer is valid only when you use Bank AlJazira credit card.

•	 The offer is valid when you use your card for purchases of 1,500 riyals or more.

•	 Offer is valid for up to 12 months installment plans (3, 6, 9 and 12 months (with 0% 
profit margin.

•	 The offer is valid from 1 October 2022 until 14 October 2022.


